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Referat 

Mandag den 24. januar 2022 

Mødet afholdes på teams 

 
Deltagere: Anton Rasmussen, Lonnie Christensen, Henrik Dalgaard, Chris Christoffersen fra kl 19, Peter 

Hvidgaard fra kl 19, Lise Lundgaard Jensen, Claus B Sørensen og Lars Mølgaard 

Afbud: Anne Sofie Rex, Martin Trærup, Gitte Jensen, Freja 9y, og Leah 7a, 

Dagsorden er udarbejdet af Peter Hvidgaard 

1. Godkendelse af dagorden og referat fra sidste møde 

Formål: At dagsordenen godkendes, og at referatet godkendes. 

Fremgangsmåde: Bestyrelsens godkender referat.  

Tid: 5 minutter. 

Godkendt 

 

2. Sidste nyt fra elevrådet  

Formål:  Info om hvad elevrådet arbejder med.  

Fremgangsmåde: Hvad arbejder elevrådet med. 

Tid: 10 minutter. 

Pt holdes der ikke møder pga corona. Arbejder på at samles til fastelavn – hvis det kan afholdes. 

 

3. Principvedtagelse – Skole/hjem samarbejdet -eleven udbytte af undervisningen (del 2) 

Formål:  Vedtagelse af delprincip for skole/hjemsamarbejder.    

Fremgangsmåde: endelig vedtagelse.  

Bilag: Bilag vedlagt 

Tid: 10 minutter 

Princippet drøftet. Ordet elevplanen forsvinder om kort tid. Vi skifter begrebet når nyt er afklaret og 

sandsynligvis bliver til meddelelsesbog.  

Fodnote med at elevplanen ændres og skolehjem møde/ kommunikation 

 

4. Principdrøftelse– Skole/hjem samarbejdet – fællesskab og inklusion - udsat 

Formål:  Drøftelse af delprincip for skole/hjemsamarbejder.    
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Fremgangsmåde: Udsat til næste møde  

 

5. Status corona. 

Formål:  Opdatering og sidste nyt i forhold til smitten.  

Fremgangsmåde: Ledelsen orienterer om status. Plads til spørgsmål. 

Tid: 15 minutter 

Mange smittede- mangler 15 personale, teknisk afdeling er også ramt, nye smittede elever fra 10 – 25 dagligt 

Også mangel på vikarer… corona 

Opdateret regler løbende. Incidens tal nærmer sig 9000 

Nye regler 

Pauser ude (kantinen) 

Dilemmaer – voksne i alle klasserne, få elever i den enkelte klasse (store forskelle), holde fra hinanden, de 

faglige planer ødelægges til fordel for nødplaner, ingen nedlukning er pt i udsigt. 

God forældreopbakning og fin feedback 

 

6.  Orientering/beslutning – Status på regnskab 2021 og forventninger til budget 2022. 

Formål:  Orientering og ønsker. 

Fremgangsmåde: Kort status og er der ønsker til prioritering af kommen skoleårs budget?  

Tid: 30 minutter 

Status på 2021 (er næste regnskabsmæssigt lukket) pt -530.000 på undervisningsområdet – modsvares af 

opsparing på 600.000 

SFO går i 0 – så akkumuleret 35.000 i opsparing. 

Næste år – ser fortsat tung ud pga pres på specialklasseelever 3 nye fra 0 + det løse. 

Vi får lidt flere penge pga øgede midler til PPR, men ser kun ud til at vi får godt 100.000 mere til betaling 

for specialklasser. Vi er ved at tælle elever og finde faste udgifter. Året byder også på lidt gamle 

indfasninger fra barselfond (Penge der mistes). 

Det var valgår – så et budgetår uden store besparelser. 

Er der ønsker til det nye budget? 

Drøftet. Til næste møde undersøges prisen for gennemførsel af lejrskole, 

Status på kantinen. Valgfag - udbud og muligheder ønske om musik – CBS fortalte om muligheder og også 

erfaringerne fra musik. Musikskolen har mest inde i byen.  

Vigtigt at skolen også prioriterer personalets trivsel. 
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7. Orientering – APV-undersøgelsen 2021 

Formål:  Orientering om APV 2021. 

Fremgangsmåde:  Kort gennemgang af særlige punkter i APV-undersøgelsen 

Tid: 15 minutter 

 

En rigtig god undersøgelse der viser et fint ståsted. Der er fokus på det der har flyttet sig. 

Rart med en god rapport, men der er altid noget som skal have opmærksomhed. 

Bestyrelsen noterer tilbagemeldingen med tilfredshed. 

 

8. Orientering – Læringssamtale 

Formål:  Orientering om læringssamtalen afviklet december 2021 

Fremgangsmåde:  Information til bestyrelsen om læringssamtalen og hvilke temaer dette gav 

anledning til. 

Tid: 10 minutter 

2. samtale i december – med vikarierende chef. 

Samtalerne har afsæt i gennemførte samtaler med team om elevtest. 

Skolen fik ros for projektet – men også at det var et meget stort projekt. Vi fastholder matematik som afsæt. 

Næste samtale er udsat til efteråret 

Forslag om at temaet taget op på et møde og FKC-koordinatoren deltager. 

 

9. Drøftelse – Skolebestyrelsesvalg 2022 

Formål:  Indledende drøftelse af skolebestyrelsesvalget 

Fremgangsmåde:  Orientering om valget og indledende overvejsler i forhold til proces. 

Tid: 10 minutter 

Valg forår 2022.  Hvilke proces ønsker bestyrelsen? 

Punktet taget op på de kommende møder. 

 

------------------------------------------------------ 

10.  Orienteringspunkt – Nyt fra ledelsen. 
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Formål:   

Fremgangsmåde: Information fra skolen  

Tid: 10 minutter. 

Ny kantine i HI&K 

UPV den kommende tid – virtuelt 

Trivsel og sundhedsmåling – nu, men vi afventer fysisk skole inden vi sætter i gang 

Skubber pæd weekend til næste skoleår 

Fokus på eksamensafviklingen efter Søndervang 

Claus har bestået sin diplomeksamen - tillykke 

You tube – udfordret pga rettigheder 

Nye kopimaskiner – dejligt da de gamle var ustabile 

 

11.  Post til formanden.  

Formål:  Information om indkomne emner.   

Fremgangsmåde: Fremlæggelse og drøftelse af indkomne punkter.  

Tid:  

 

12. Evt. 

Input til næste møde: 

  

 

 

 

 

 

 
 


